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 Posiedzenie Komisji odbyło się w Ochronce Sióstr Służebniczek i poświęcone było 

realizacji punktu 5 planu pracy. Nieobecni na spotkaniu byli radni : Beata Kołota i Dariusz 

Chojnacki. 

 Komisja EKiS w roku 2020 zapoznała się z zasadami funkcjonowania przedszkola 

niepublicznego, jednak ze względu na panującą pandemię wirusa SARS – CoV -2, wizytacja 

placówki, prowadzonej przez Zgromadzenie Sióstr Służebniczek BDNP, została przełożona 

na rok bieżący.  

 Po budynku Przedszkola oprowadziła Komisję siostra Krystyna Jojczyk. Obecnie do 

Przedszkola uczęszcza 80 dzieci w wieku od 2,5 do 6 roku życia. Dzieci podzielone są na 3 

grupy wiekowe. Każdą grupą opiekują się 2 nauczycielki i 1 pomoc nauczycielska. Każda 

grupa przebywa we własnej sali. Dzieciom zapewniane są posiłki, przygotowywane w 

Przedszkolu. Do dyspozycji dzieci pozostaje także bardzo obszerna sala audytoryjna i 

znakomicie wyposażony plac zabaw. W Przedszkolu zatrudnionych jest łącznie 13 

pracowników. Nabór dzieci do Przedszkola przeprowadzany jest w marcu. Przedszkole 

niezmiennie cieszy się ogromnym zainteresowaniem. 

 W drugiej części posiedzenia członkowie komisji przyjęli  jednogłośnie sprawozdanie 

z pracy Komisji w roku 2021. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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